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Mötet öppnades av Angelika Samuelsson
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Ekonomi - föreningen gick med förlust verksamhetsäret 2O23-2024, vilket var ett år när vi inte
grusat, ca 4600 kr back. Vi missade att söka ett bidrag om 3000 kr så ett normalt år utan grusning blir
det 2000 kr back. Grusning bör enligt vägverket genomföras varje år, men vi har funnit att vartannat
fungerar. Då en grusning kostar ca 20000 kr och grusar vartannat år innebär det att vi går med i snitt
12000 kronor back sett på en tvåårs-period. Förra året tog vi in L6900 kr i avgifter, för att täcka detta
med avgifterna skulle de behöva höjas med caTO%. Beslutades att föreslå på årsmötet att höja med

detta så att skogsägare betalar l7Okr/är, fritidshusägare betalar 6tOkr/är och fastboende I22O
kr/är.
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Kontaktperson inom Sjöfartsverket - vi har Annika Holgerstein noterad men Angelika har varit i

kontakt med annan person gällande boden vi har möten i. Ny kontaktperson är Carl Maxe.

Preliminärt besked av Sjöfartsverket är att boden vi brukar ha möten inte kan upplåtas utan avgift.
Angelika fortsätter d iskussionen.
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Ytterligare farthinder skulle ha inhandlats under året. Angelika håller på att försöka hitta liknande
ytterligare farthinder som de vi redan har men hittills utan framgång. Angelika fortsätter titta på

detta.
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Mötet avslutades.

Vid protokollet Anders Werner
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